
Referat Klubmøde den 20. febr. 2025
14 medlemmer var mødt i aften.

Alfred informerede om, at han og Sven-Erik ventes med stor nysgerrighed når de i morgen
besøger aktivitetscenteret på Præsthøjgård. Det bliver spændende at høre om næste gang. 

STAFETFILMEN:
Henning skulle have vist, men han var ikke mødt
I stedet så vi igen Gorms film med de 3 solister i Sønderbro Kirke, denne gang I Bents udgave
hvor bl.a. teksterne var ændret og indledningen var peppet op. Det var en fin udgave af filmen.

Herefter så vi konkurrence-film i massevis. Filmene skulle vise smukt og grimt. Og her var 
mange forskellige emner og opfattelser af hvad der skulle filmes. I alt 8 film blev vist.
Det var flot gået. Tak til medlemmerne. Der blev ikke afholdt afstemning. Men hver enkelt
film  blev  kommenteret efter visning og gav også gode ideer til forbedringer. 

Helt tilbage fra første klubaften i sæsonen, manglede jeg at vise dommernes kommentarer
til de film, som ikke blev præmieret. Det fik i rettet op på. Vi så point-skemaet med de enkelte
dommeres kommentarer. Vi kunne konstatere, at filmene ikke fik særlig høje karakterer i år,
Næste år håber vi gøre det noget bedre og gøre mere ud filmene med både farve- og lyd-
redigering. 

Så blev der efterlyst emner til en aften med Verner fra Zoom. Og her kom igen ”LYD”  som
et ønske. BM kontakter Verner og hører om han har mulighed for at lave en aften med LYD: 

Næste klubaften handler netop om ly og rediering af lyd. BM efterlyste underviser og Erik S
meldte sig, så han tager en del af næste klubaften, og BM supplerer også med lidt om AXP.
  
ONLIME: Anni kunne ikke lægge op på Onlime, og havde taget film med. På klubbens PC
var der ingen problemer, så det må være en fejl 40.  Anni forsøger igen. Hvis det ikke lykkes
kontaktes BM.  Det skal lykkes  

ONLIME  FILER: 
I denne mappe må du IKKE lægge noget op. Alt i denne mappe kopieres og ajourføres i en 
syncroniseringsmappe på MIN pc. Det er en programfunktion der ikke kan ændres. 
Derfor læg noget i denne mappe, for jeg sletter med mellemrum det der ikke hører til i mappen.

Så talte vi også lidt om ” lyd fra mixerpult”.  Anni og Anker havde fået lyd fra en mixer til 
nytårskoncerten i Brædstrup. Det var ikke nogen succes, og Anni måtte kassere al lyd der fra.
Det er et emne vi skal have fundet en løsning på. Der findes lyd-mixerpulte en XLR-udgang
hvor man kan tage det samlede mixede lydbillede ud. Og det skal vi finde ud af at bruge. 
Ved f.eks. Nytårskuren kunne vi have  brugt det, så vi ikke skulle døje med at kombinere lyd
fra flere kameraer. BM arbejder videre med problemet. 

FRA SIDSTE GANG

HJEMMESIDER
BM viste herefter, hvordan der nu er etableret samme login-metode til begge hjemmesider.
Tryk på Medlemssider og rul ned til login-ruden. 
Også funktionen af de 3 streger øverst tv blev vist.
HVIS du har glemt din kode til hjemmesiden, så kan jeg sende dig et link til en adgangskode. 



PINNACLE-EMNE
Funktionen ”Sporgennemsigtighed” i Pinnacle blev demonstreret af BM.  Hermed kan du mikse 2 
film så de enkelte klip kan blandes og blændes op og ned som du vil have. Der kan endda bruges 
keyframes så funktionen lægges præcis som,  du vil have det.  Det er en spændende funktion der 
kan anvendes både hvis du har 2 – 3 kameraer men også hvis du lægge stills og film over hinanden.

AFTENENS EMNE
Og så til aftenens officielle emne:  ”Fra kamara til  PC”
Her viste og forklarede BM og sin  fremgangsmåde mht. til mapper og drev/partitioner på sin pc. 
Den viste ”skærmoptagelse” om emnet ligger også på hjemmesiden i mappen ”undervisning”, som 
ligger som undermappe  på medlemssiden. 

 Så var det tid til kaffen. 

Ref BM
. 


